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Eladó Családi ház, 360 m2, 1 250 m2 telek, Fehérvárcsurgó
395 000 000 Ft ( ~960 580 € )

Új építésű, tóra néző luxusotthonok eladók Fehérvárcsurgón!

Adatlap sorszáma: #696900351

Szobák: 5

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Luxus

Külső állapot: Hőszigetelt

Fűtés: Hőszivattyú

Építés éve: 2024

Kilátás: Vízre néző

Tájolás: Dél

Komfort: Luxus

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: A

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Tisztelt érdeklődő!

Amennyiben Ön és kedves családja egy új otthont, esetleg nyaralót keres, ahol a

luxus és a kikapcsolódás harmóniája együtt jár és mindezt egy vízparti

panorámával karöltve képzeli el, akkor a legjobb helyen jár!

A Gaia VillaPark Székesfehérvár vonzáskörzetében, Fehérvárcsurgón, a víztározó

közvetlen partján épül. A lakópark minden egyes elemét és részletét a modern

stílus, minőség és fenntarthatóság jellemzi. A kivitelezésben kettő típust

különböztethetünk meg, ami nem más, mint az egy szintes, illetve a két szintes,

tető terasz beépítéssel rendelkező villa. Mindegyik típusból 10-10 épület fog

elkészülni. Az épületek luxus anyagokból és minőségi berendezésekkel

készülnek. A tágas terei a család minden tagjának biztosítják a kényelmet és a

zavartalan pihenést. A tervező által megálmodott elrendezés kimondottan

praktikus és több funkcionális helyiséggel is rendelkezik. A megújuló energia

felhasználása sem maradhat el, ennek megfelelően a fűtésről hőszivattyú

gondoskodik, illetve egy 10 KW-os napelem rendszer is kiépítésre kerül szintén

10 KW-os akkumulátor csomaggal. Az okos otthon megoldásai közt szerepelnek

az elektromos redőnyök, az automata öntözőrendszer, automata szellőző

rendszer, kamera rendszer, elektromos kapu, elektromos garázskapu, video

telefon a kapunál és még sok más extra. A belső dizájn elemek közül

kiemeltként említendők a spanyol és olasz hidegburkolatok és svéd

melegburkolati padlók. Az épületek gondozásmentes és járható zöldtető

kivitelezéssel lesznek ellátva.  A telkek mérete 1250 m2. A házhoz tartozik egy

panoráma terasz, ahonnan a lélegzetelállító látványt csodálhatja a nap bármely

szakában. Ennek mérete közel 55 m2. Ezen felül két beállós garázs épül minden

ingatlanhoz, amely a parkolást gondtalanná teszi, ugyanakkor az éppen

használaton kívüli holmiknak is megfelelő helyet nyújt. Az otthonok alagsorában

kapott helyet a Wellness, ami nem kevesebb mint 42 m2! A dizájn elemek,

színek és burkolatok meghatározott formában és lehetőségben ugyan, de

választhatók a megrendelő igényei szerint. A vételár a bútorzatot nem

tartalmazza, de igény szerint a kivitelező egy konzultációt és kalkulációt követve

erre is tud megoldást nyújtani. A település az autópályának köszönhetően az

ország szinte bármely területéről könnyedén megoldható. A közeli

nagyvárosban, Székesfehérváron, ami egy gyorsan fejlődő település, közel

100.000 lakossal rendelkezik, mindent megtalál, amire csak szüksége lehet!

Vételi szándék esetén a foglalózást követve az új tulajdonos birtokába kerül az

általa választott földterület, majd megkezdődik a kivitelezés első fázisa. A

fizetési ütemezésekről és az ingatlan további részleteiről bővebb tájékoztatást e-

mail-ben vagy telefonon tudunk adni.

Sehr geehrter Interessent!

Wenn Sie und Ihre Familie auf der Suche nach einem neuen Zuhause oder einem

Ferienhaus sind, wo Luxus und Entspannung Hand in Hand gehen, und Sie sich

das alles mit einem Panoramablick auf das Wasser vorstellen können, dann sind

Sie bei uns richtig!

Der Gaia VillaPark wird in Fehérvárcsurgo, in der Nähe von Székesfehérvár,

direkt am Ufer des Stausees gebaut. Jedes einzelne Element und Detail des

Wohnparks zeichnet sich durch modernen Stil, Qualität und Nachhaltigkeit aus.

Es gibt zwei Bautypen, die eingeschossige Villa und die zweigeschossige Villa

mit Dachterrasse. Von jedem Typ werden zwischen 10 und 10 Gebäude

fertiggestellt. Die Gebäude werden mit luxuriösen Materialien und hochwertigen

Ausstattungen gebaut. Großzügige Räume sorgen für Komfort und ungestörte

Entspannung für alle Familienmitglieder. Die vom Planer vorgesehene Aufteilung

ist besonders praktisch und verfügt über mehrere Funktionsräume. Auch die

Nutzung erneuerbarer Energien kommt nicht zu kurz: eine Wärmepumpe für die

Heizung und eine 10-Kilowatt-Solaranlage mit einem 10-Kilowatt-Batteriepack.

Zu den Smart-Home-Lösungen gehören elektrische Rollläden, ein automatisches

Bewässerungssystem, ein automatisches Belüftungssystem, ein Kamerasystem,

ein elektrisches Tor, ein elektrisches Garagentor, ein Videotelefon am Tor und

viele weitere Extras. Zu den Elementen der Innenausstattung gehören spanische

und italienische kalte Fliesen und schwedische warme Kachelböden. Die

Gebäude werden mit einem wartungsfreien und begehbaren Gründach

ausgestattet. Die Grundstücke sind 1250 m2 groß. Das Haus verfügt über eine

Panoramaterrasse, von der aus man zu jeder Tageszeit die atemberaubende

Aussicht bewundern kann. Außerdem wird für jede Immobilie eine Garage mit

zwei Stellplätzen gebaut, die das Parken erleichtert und gleichzeitig einen

geeigneten Platz für Ihr Hab und Gut bietet, wenn es nicht gebraucht wird. Im

Untergeschoss jeder Wohnung befindet sich ein Wellness-Bereich von nicht

weniger als 42 m2! Die Gestaltungselemente, Farben und Ausführungen können

nach den Wünschen des Kunden gewählt werden, allerdings in einer bestimmten

Form und mit einer gewissen Anzahl von Optionen. Die Möbel sind nicht im

Kaufpreis inbegriffen, aber der Auftragnehmer kann nach einer Beratung und

Kalkulation eine Lösung anbieten. Die Siedlung ist dank der Autobahn aus fast

allen Teilen des Landes leicht erreichbar. In der nahe gelegenen Großstadt

Székesfehérvár, einer sich schnell entwickelnden Siedlung mit fast 100.000

Einwohnern, finden Sie alles, was Sie brauchen!

Im Falle des Kaufs erhält der neue Eigentümer nach der Reservierung das

Grundstück seiner Wahl und die erste Bauphase kann beginnen. Nähere

Informationen über die Zahlungsmodalitäten und weitere Einzelheiten über die

Immobilie können per E-Mail oder telefonisch mitgeteilt werden.

Dear interested party!

If you and your family are looking for a new home or a holiday home, where

luxury and relaxation go hand in hand, and you can imagine all this with a

panoramic view of the waterfront, then you have come to the right place!

The Gaia VillaPark is built in Fehérvárcsurgo, near Székesfehérvár, on the direct

bank of the reservoir. Every single element and detail of the residential park is

characterised by modern style, quality and sustainability. There are two types of

construction, the one-storey villa and the two-storey villa with roof terrace.

Between 10 and 10 buildings of each type will be completed. The buildings will

be constructed with luxury materials and quality fittings. Spacious spaces will

ensure comfort and undisturbed relaxation for all members of the family. The

layout envisioned by the designer is particularly practical and has several

functional rooms. The use of renewable energy is not neglected either, with a

heat pump for heating and a 10 KW solar panel system with a 10 KW battery

pack. Smart home solutions include electric shutters, automatic irrigation

system, automatic ventilation system, camera system, electric gate, electric

garage door, video phone at the gate and many more extras. The interior design

elements include Spanish and Italian cold tiles and Swedish warm tile floors. The

buildings will be equipped with a maintenance-free and walkable green roof. The

plots are 1250 m2. The house has a panoramic terrace from where you can

admire the breathtaking view at any time of the day. In addition, a garage with

two parking spaces will be built for each property, which will make parking

hassle-free, while at the same time providing a suitable place for your

belongings when not in use. In the basement of each home is a Wellness area of

no less than 42 m2! The design elements, colours and finishes can be chosen

according to the customer's requirements, although in a specific form and with a

certain number of options. Furniture is not included in the purchase price, but

the contractor can provide a solution following a consultation and calculation.

The settlement is easily accessible from almost any part of the country thanks to

the motorway. In the nearby big city of Székesfehérvár, a rapidly developing

settlement with nearly 100,000 inhabitants, you will find everything you need!

In case of purchase, the new owner will get the land of his choice following the

reservation and the first phase of construction will start. More information on

payment schedules and further details of the property can be provided by email

or phone.


